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Executive Directors 執行董事

Mr. LAU Luen-hung, Thomas (BA, MBA) (Managing Director)

劉鑾鴻先生(BA, MBA)（董事總經理）

Mr. Lau, aged 50, is the Managing Director of the Company, the

General Manager of SOGO Hong Kong and Jiu Guang. Mr. Lau

obtained a Bachelor degree in 1975 and a Master degree of Business

Administration in 1978. Mr. Lau is responsible for the overall strategic

development, planning and policy making of the entire retailing

business of the Group. At present, he is also the Chairman and

Executive Director of Chinese Estates Holdings Limited, Chi Cheung

Investment Company, Limited and United Metals Holdings Limited,

all of which are companies listed on The Stock Exchange of Hong

Kong Limited (the “Stock Exchange”) and are involved in either the

development and investment sectors of the property industry or the

die-casting industry. He has over 26 years of successful

entrepreneurial experience in manufacturing, corporate finance,

property investment and development and the technology industry.

Mr. Lau was the co-founder and is an investor of Gemstar-TV Guide

International Group Inc., a NASDAQ listed multimedia company in

which he was involved in its early years of strategic development

and planning. Currently, he has devoted much of his effort to

manage the business of the Group. He is the younger brother of

Mr. Lau Luen-hung, Joseph and Ms. Lau Yuk-wai, Amy.

Mr. DOO Wai-hoi, William (JP)

杜惠愷先生（太平紳士）

Mr. Doo, aged 60, will join the Group on 2nd March, 2005. He is

currently the Vice-Chairman of New World China Land Limited and

New World Mobile Holdings Limited and the Deputy Chairman of

NWS Holdings Limited and Tai Fook Securities Group Limited, the

shares of which are all listed on the Stock Exchange. Mr. Doo also

acts as a director of NWD (Hotels Investments) Limited and Fung

Seng Diamond Company Limited. Mr. Doo has been appointed as

Justice of the Peace by the Government of the Hong Kong Special

Administrative Region since 1st July, 2004. He has also served as a

Governor of the Canadian Chamber of Commerce in Hong Kong

since 1995. In addition, Mr. Doo is a Member of the Executive

Committee of the Chinese People’s Political Consultative Conference

in Shanghai, and the Convener of the Hong Kong and Macau

members. Mr. Doo is the son-in-law of Dató Dr. Cheng Yu-tung

and brother-in-law of Mr. Cheng Kar-shun, Henry.

劉先生現年50歲，為本公司董事總經理以及崇光香

港及久光總經理。劉先生於一九七五年取得學士學

位及於一九七八年取得工商管理碩士學位。劉先生

負責本集團所有零售業務之整體策略發展、策劃及

決策。彼目前亦於香港聯合交易所有限公司（「聯交

所」）上市公司華人 業集團、至祥置業有限公司及

科鑄技術集團有限公司擔任主席兼執行董事，該等

公司分別從事物業發展及投資或壓鑄業。彼為成功

企業家，在製造業、企業融資、物業投資及發展和科

技業方面擁有逾26年經驗。劉先生為納斯達克上市

多媒體公司Gemstar-TV Guide International Group

Inc.之共同創辦人兼投資者，參與該公司早期策略發

展及規劃。彼目前致力管理本集團業務。彼為劉鑾雄

先生及劉玉慧女士之胞弟。

杜先生現年60歲，將於二零零五年三月二日加盟本

集團。彼現為於聯交所上市之新世界中國地產有限

公司、新世界移動控股有限公司、新創建集團有限公

司及大福證券集團有限公司之副主席。彼亦為新世

界酒店（集團）有限公司及豐盛珠寶有限公司之董

事。杜先生於二零零四年七月一日獲香港特別行政

區政府頒授太平紳士榮銜。自一九九五年起，彼出任

加拿大商會駐港總監之一。此外，杜先生為中國人民

政協會議上海市常務委員以及港澳委員召集人。杜

先生為拿督鄭裕彤博士之女婿及鄭家純先生之

妹夫。
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Non-executive Directors 非執行董事

Dató Dr. CHENG Yu-tung, (DPMS, LLD(Hon), DBA(Hon), DSSc(Hon)) (Chairman)

拿督鄭裕彤博士(DPMS, LLD(Hon), DBA(Hon), DSSc(Hon))（主席）

Dató Dr. Cheng, aged 79, is the non-executive Chairman of the

Company. He joined the Group in March 2004. Dató Dr. Cheng is

also the Chairman of Chow Tai Fook Enterprises Limited, Chow Tai

Fook Jewellery Company Limited, New World Development

Company Limited, a conglomerate listed on the Stock Exchange

and which is engaged in property development and transportation

services and NWD (Hotels Investments) Limited, and a director of

Hang Seng Bank Limited. Dató Dr. Cheng is the father of Mr. Cheng

Kar-shun, Henry and the father-in-law of Mr. Doo Wai-hoi, William.

Mr. CHENG Kar-shun, Henry (GBS)

鄭家純先生(GBS)

Mr. Cheng, aged 58, joined the Group in May 2001. Mr. Cheng is

a director of Chow Tai Fook Enterprises Limited and Chow Tai Fook

Jewellery Company Limited. He is the Chairman of New World

Department Stores Limited and the Managing Director of New World

Development Company Limited, a conglomerate listed on the Stock

Exchange. Mr. Cheng is also the Chairman and Managing Director

of New World China Land Limited, which is listed on the Stock

Exchange; the Chairman of New World TMT Limited and NWS

Holdings Limited, both listed on the Stock Exchange, and Tai Fook

Securities Group Limited. He is the Managing Director of NWD

(Hotels Investments) Limited and an independent non-executive

director of HKR International Limited, which is listed on the Stock

Exchange. Mr. Cheng is the Chairman of the Advisory Council for

The Better Hong Kong Foundation and a Committee Member of

the Chinese People’s Political Consultative Conference of the PRC.

In 2001, Mr. Cheng was awarded the Gold Bauhinia Star by the

Government of the Hong Kong Special Administrative Region. Mr.

Cheng is the son of Dató Dr. Cheng Yu-tung and brother-in-law of

Mr. Doo Wai-hoi, William.

拿督鄭裕彤博士現年79歲，為本公司非執行主席，於

二零零四年三月加盟本集團。拿督鄭博士亦為周大

福企業有限公司、周大福珠寶金行有限公司、於聯交

所上市從事物業發展及運輸服務之綜合企業－新世

界發展有限公司、新世界（酒店）集團有限公司之主

席以及囱生銀行有限公司董事。彼為鄭家純先生之

父親及杜惠愷先生之岳父。

鄭先生現年58歲，於二零零一年五月加盟本集團。鄭

先生為周大福企業有限公司及周大福珠寶金行有限

公司之董事，亦為新世界百貨有限公司之主席及於

聯交所上市之綜合企業新世界發展有限公司董事總

經理，於聯交所上市之新世界中國地產有限公司主

席兼董事總經理及於聯交所上市之新世界信息科技

有限公司和新創建集團有限公司以及大福證券集團

有限公司主席，彼亦為新世界（酒店）集團有限公司

董事總經理及聯交所上市公司香港興業國際集團有

限公司獨立非執行董事。鄭先生為香港明天更好基

金顧問委員會主席，亦為中國全國政協委員。鄭先生

於二零零一年獲香港特別行政區政府頒授金紫荊星

章。鄭先生為拿督鄭裕彤博士之兒子及杜惠愷先生

之大舅。
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Non-executive Director (continued)  非執行董事 （續）

Mr. LAU Luen-hung, Joseph
劉鑾雄先生

Mr. Lau, aged 53, joined the Group in May 2001. Mr. Joseph Lau is

also an executive director of Chinese Estates Holdings Limited and

Chi Cheung Investment Company, Limited, both of which are

companies listed on the Stock Exchange. He has over 29 years of

experience in corporate finance, manufacturing and property

investment and development. Mr. Joseph Lau is the elder brother

of Mr. Thomas Lau and Ms. Lau Yuk-wai, Amy.

Ms. LAU Yuk-wai, Amy
劉玉慧女士

Ms. Lau, aged 51, joined the Group in March 2004. Ms. Lau obtained

a Bachelor degree in Science in 1974 and a Doctor degree in Dental

Surgeon from the University of Toronto in Canada, in 1978. She is

also a non-executive director of Chinese Estates Holdings Limited,

which is a company listed on the Stock Exchange. Ms. Lau is the

sister of Mr. Thomas Lau and Mr. Joseph Lau.

Independent Non-executive Directors 獨立非執行董事

Mr. LAM Siu-lun, Simon (BA, ACA, FTIHK)

林兆麟先生(BA, ACA, FTIHK)

Mr. Lam, aged 55, joined the Group in March 2004. Mr. Lam was

graduated from the University of Hong Kong in 1973. After

graduation, he worked at KPMG Peat Marwick London and Hong

Kong and obtained his qualification as a Certified Public Accountant

from the Hong Kong Society of Accountants in 1979. Mr. Lam has

been a practicing accountant for over 15 years and is the proprietor

of Messrs. S.L. Lam & Company. He has served as a member of the

Insider Dealing Tribunal on a number of occasions.

劉先生現年53歲，於二零零一年五月加盟本集團。劉

先生亦為聯交所上市公司華人 業集團及至祥置業

有限公司之執行董事。彼於企業融資、製造及物業投

資與發展方面擁有逾29年經驗。劉鑾雄先生為劉鑾

鴻先生及劉玉慧女士之胞兄。

劉女士現年51歲，於二零零四年三月加盟本集團。劉

女士分別於一九七四年及一九七八年取得加拿大多

倫多大學之理學士學位及牙科醫學士學位。彼亦為

聯交所上市公司華人 業集團之非執行董事。劉女

士為劉鑾雄先生之胞妹及劉鑾鴻先生之胞姊。

林先生現年55歲，於二零零四年三月加盟本集團。彼

於一九七三年在香港大學畢業後，曾於倫敦及香港

畢馬威會計師事務所工作，並於一九七九年獲取香

港會計師公會確認之執業會計師資格。林先生從事

執業會計師超過15年，並為林兆麟會計師事務所東

主。彼曾多次擔任內幕交易審裁處成員。
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Independent Non-executive Directors (continued)  獨立非執行董事 （續）

Mr. CHEUNG Yuet-man, Raymond
張悅文先生

Mr. Cheung, aged 50, joined the Group in March 2004. Mr. Cheung

was an entrepreneur and has over 12 years of experience in the

textile and garment manufacturing industries and has over 10 years

of experience in property investment.

Mr. CHUNG Kwok-cheong (LLB, MA)

鍾國昌先生(LLB, MA)

Mr. Chung, aged 51, joined the Group in March 2004. He obtained

his LLB degree in 1977 and Master degree of Arts in 2003. Mr.

Chung is a practicing solicitor and notary public in Hong Kong. He

was one of the founding partners of Messrs. Cheung, Chan & Chung,

Solicitors & Notaries, a law firm established in 1982. Mr. Chung has

been a member of the Commercial Properties Committee of the

Hong Kong Housing Authority since April 2003.

The Hon. SHEK Lai-him, Abraham (BA, Dip. Ed., JP)

石禮謙議員(BA, Dip. Ed.,太平紳士)

Mr. Shek, aged 59, joined the Group in March 2004. Mr. Shek

obtained his Bachelor degree of Arts in 1969 and has extensive

experience in the property development field. Mr. Shek is a member

of the Legislative Council of Hong Kong and a member of the

Managing Board of Kowloon-Canton Railway Corporation. He is

also a member of the Council of The Hong Kong University of Science

& Technology and Court of The University of Hong Kong. He is an

independent non-executive director and audit committee member

of each of Midas International Holdings Limited, Paliburg Holdings

Limited, Chuang’s Consortium International Limited, New World TMT

Limited and NWS Holdings Limited, whose shares are listed on the

main board of the Stock Exchange. Mr. Shek is also a director to

The Hong Kong Mortgage Corporation Limited.

張先生現年50歲，於二零零四年三月加盟本集團。張

先生為企業家，擁有逾12年紡織及成衣製造業經驗

及逾10年物業投資經驗。

鍾先生現年51歲，於二零零四年三月加盟本集團。鍾

先生分別於一九七七年及二零零三年取得法學士學

位及文學碩士學位。鍾先生為香港執業律師及國際

公証人。彼為成立於一九八二年之張陳鍾律師行創

辦人之一。鍾先生自二零零三年四月起出任香港房

屋委員會之商業樓宇小組委員會委員。

石先生現年59歲，於二零零四年三月加盟本集團。石

先生於一九六九年取得文學士學位，於物業發展方

面擁有豐富經驗。石先生為香港立法會議員及九廣

鐵路公司管理局成員。彼亦為香港科技大學及香港

大學校董會成員。彼為勤達集團國際有限公司、百利

保控股有限公司、莊士機構國際有限公司、新世界信

息科技有限公司及新創建集團有限公司之獨立非執

行董事兼審核委員會成員，該等公司之股份於聯交

所主板上市。石先生亦為香港按揭證券有限公司

董事。
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Senior Management – In respect of corporate matters 高級管理人員－企業事務

Mr. POON Fuk-chuen, Terry
潘福全先生

Mr. Poon, aged 43, is the Chief Financial Officer of the Group. Mr.

Poon graduated with a joint honour Bachelor degree in Accounting

and Statistics from the United Kingdom and is an associate member

of the Hong Kong Institute of Certified Public Accountants and a

fellow member of the Association of Chartered Certified

Accountants. Mr. Poon has over 19 years of experiences in auditing

and accounting, corporate finance and financial management. Prior

to joining the Group in December 2004, Mr. Poon was an executive

director and the Chief Financial Officer of another listed company

in Hong Kong for over 4 years.

Mr. CHEUNG Tak-ming
張德明先生

Mr. Cheung, aged 49, is the Senior Division Manager of Finance

and Accounts Division. Mr. Cheung graduated in Accountancy. Mr.

Cheung has over 15 years of professional experience in finance and

accounting areas. He joined the Group in 2002 and has been in

charge of the finance and accounting area of the Group. He is also

responsible for the supervision of the Information and Technology

and Internal Audit Department. Prior to joining the Group,

Mr. Cheung was the chief financial controller of another listed

company (whose shares are listed on the Shanghai Stock Exchange

of the PRC).

潘先生現年43歲，為本集團之財務總監。潘先生畢業

於英國，持有會計及統計學雙榮譽學士學位，彼為香

港會計師公會及英國特許公認會計師公會會員。潘

先生在審計及會計、企業融資及財務管理等有超過

19年的經驗。於二零零四年十二月加盟本集團前，潘

先生擔任另一家香港上市公司之執行董事及財務總

監逾4年。

張先生現年49歲，現職財務及會計部高級部門經理。

張先生畢業於會計系，於財務及會計範疇擁有逾15

年專業經驗。彼於二零零二年加盟本集團，一直負責

本集團財務及會計範疇。彼亦負責監督資訊科技及

內部審計部。張先生加盟本集團前，曾於另一家股份

於中國上海證券交易所上市之公司出任財務總監。
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Senior Management – In respect of corporate matters (continued)  高級管理人員－企業事務 （續）

Ms. SIU Po-sim, Katherine
蕭寶嬋女士

Ms. Siu, aged 47, is the Company Secretary and is the Senior Division

Manager of the Legal and Company Secretarial Division. Ms. Siu

graduated in Company Secretaryship and Administration holds a

Master’s degree in Business Administration, major in Finance. She is

an Associate Member of the Institute of Chartered Secretaries and

Administrators. She has over 17 years of professional experience in

compliance, corporate & commercial and company secretarial

matters in Hong Kong. She joined the Group in 2003 and is

responsible for all legal, compliance, company secretarial and

corporate issues of the Group. Prior to joining the Group, Ms. Siu

worked as group company secretary with several listed companies

in Hong Kong for over 16 years.

Senior Management – In respect of store management 高級管理人員－店務管理

Ms. LO Siu-wai, Eliza
盧少慧女士

Ms. Lo, aged 45, is the Deputy General Manager of SOGO Hong

Kong. She re-joined the Group in 2001 as the Division Manager

and was promoted to the present position in February 2005. She

was employed by the Group from 1985 to 1997 and was the Acting

Divisional Manager of one of the sales divisions when she resigned.

She has over 15 years of retailing experience in department stores.

She is responsible for the whole retailing sales management of SOGO

Hong Kong, including supervision of the operation and the

monitoring of sales performance of all sales divisions.

蕭女士現年47歲，為公司秘書兼法律及公司秘書部

部門經理。蕭女士修讀公司秘書及行政；另持有工商

管理碩士學位，主修財務學。彼為英國特許秘書及行

政人員公會會員，於香港守章、公司及商業與公司秘

書事務方面擁有逾17年專業經驗。彼於二零零三年

加盟本集團，負責本集團所有法律、守章、公司秘書

與公司事務。蕭女士加盟本集團前，曾於香港多家上

市公司出任集團公司秘書逾16年。

盧女士現年45歲，為崇光香港副總經理。彼於二零零

一年再度加盟本集團出任部門經理，於二零零五年

二月晉升至現職。彼曾於一九八五至一九九七年間

受聘於本集團，辭任前為其中一個銷售部門之署理

部門經理。彼於百貨零售業務擁有逾15年經驗，現負

責崇光香港整體零售管理，包括監督業務運作及監

察各銷售部門之銷售業績。
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Senior Management – In respect of store management (continued)  高級管理人員－店務管理 （續）

Mr. NONAKA Kenji
野中健二先生

Mr. Nonaka, aged 55, the Store Manager of SOGO Hong Kong. He

re-joined the Group in January 2004.He was employed by the Group

in a managerial role during the period from 1984 to 1991 before he

left. He has over 20 years of retailing experience in department

store, and is now responsible for implementing the retailing strategy

concluded by the General Manager and is also responsible for

managing the whole department store business, overseeing the

development and performance of all sales divisions and their

activities, and supervising and monitoring the operations and

performance of the store.

Mr. SAWADA Shinji
澤田信二先生

Mr. Sawada, aged 47, is the Assistant Deputy Store Manager of

SOGO Hong Kong. Mr. Sawada graduated with a Bachelor degree

in Economics and has over 23 years of retailing experience in

department stores in both Hong Kong and Japan. He joined the

Group in 1996 and, at the present, is responsible for implementing

the retailing strategy as laid down by the General Manager, and is

also responsible for overall retailing management of SOGO Hong

Kong, including control of overall merchandising, marketing, store

image and control. Prior to joining the Group, Mr. Sawada was

employed by Sogo Japan and was responsible for the sales

performance of men’s casual wear and accessories, for the period

from 1981 to 1995.

野中先生現年55歲，為崇光香港之店務經理，於二零

零四年一月再度加盟本集團。彼曾於一九八四至一

九九一年間受聘於本集團，出任管理職位。彼於百貨

零售業擁有逾20年經驗，現負責推行總經理落實之

零售策略，亦負責管理百貨店整體業務，掌管所有銷

售部門之發展及業績和有關部門活動，以及監督及

監察店務運作及業務。

澤田先生現年47歲，為崇光香港之助理副店務經理。

澤田先生持有經濟學士學位，並於香港及日本百貨

零售業務擁有逾23年經驗。彼於一九九六年加盟本

集團，現負責推行由總經理制訂之零售策略，並負責

崇光香港整體零售管理，包括管理整體商品採購、市

場推廣、店舖形象與監控。澤田先生加盟本集團前受

聘於崇光日本，於一九八一至一九九五年間負責男

裝便服及飾物之銷售業績。



41Annual Report 2004 二零零四年年報

Senior Management – In respect of sales and sales related functions 高級管理人員－銷售及銷售相
關工作

Mr. MAEDA Shigeki
前田茂樹先生

Mr. Maeda, aged 38, is the Division Manager of Ladies’ Wear

Department, Cosmetics Department and Men’s & Ladies’ Accessories

Department. Mr. Maeda graduated with a Bachelor degree in Law

and has over 14 years of department store experience in retailing

industry in both Hong Kong and Japan. He joined the Group in

2001. Prior to joining the Group, Mr. Maeda was employed by Sogo

Japan and was responsible for ladies wear for the period from 1989

to 2000.

Mr. TAKAO kyuma
高尾久馬先生

Mr. Takao, aged 44, is the Division Manager of Ladies’ Wear

Department, Cosmetics Department and Men’s & Ladies’ Accessories

Department. Mr. Takao graduated with a Bachelor degree in Law

from Seijo University, Tokyo, Japan. Mr. Takao has over 18 years of

department store experience in retailing industry in both Hong Kong

and Japan. He joined the Group in 2004. Prior to joining the Group,

Mr. Takao was employed by Sogo Japan and was responsible for

ladies’ and men’s wear for the period from 1984 to 2002.

Ms. LEUNG Chin-wan
梁展雲女士

Ms. Leung, aged 50, is the Division Manager of Household

Department, Kids Fashion & Toys Department, Home Appliances

Department and Sporting Goods Department. Ms. Leung graduated

with a Bachelor degree in Arts and has over 18 years of department

store experience in retailing industry. She joined the Group in 1985.

前田先生現年38歲，為女裝部、化妝品部及男女飾物

部部門經理。前田先生持有法學士學位，並於香港及

日本百貨零售業擁有逾14年經驗。彼於二零零一年

加盟本集團前曾受聘於崇光日本，於一九八九至二

零零零年間負責女裝部門。

高尾先生現年44歲，為女裝部、化妝品部及男女飾物

部部門經理，高尾先生畢業於日本東京S e i j o

University，獲頒法學士學位。高尾先生於香港及日本

百貨零售業擁有逾18年經驗，彼於二零零四年加盟

本集團前曾受聘於崇光日本，於一九八四年至二零

零二年間負責男女裝部門。

梁女士現年50歲，為家居部、童裝及玩具部、家居電

器部及體育用品部部門經理。梁女士持有文學士學

位，並於百貨零售業務擁有逾18年經驗。彼於一九八

五年加盟本集團。
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Biographies of Directors and Senior Management 董事及高級管理人員簡介

Senior Management – In respect of sales and sales related functions (continued)  高級管理人員－銷售及
銷售相關工作 （續）

Mr. KUNIOKA Michio
國岡道夫先生

Mr. Kunioka, aged 46, is the Division Manager of Outdoor Sales

Division which handles all sales promotion, event promotion and

customer services. Mr. Kunioka graduated with a Bachelor degree

in Arts, major in Business & Commerce. He has over 10 years of

business marketing and promotion experience. He joined the Group

in 1999, and have been handling sales promotion and sales event,

as well as the supervision of the customer services of the

whole store.

Ms. CHAN Siu-chun
陳少珍女士

Ms. Chan, aged 46, is the Division Manager of Property Management

Division. Ms. Chan graduated in Valuation and Property

Management and has over 15 years of property sale, project

management and estate management experience. She joined the

Group in 2001 and is responsible for the Group’s property matters,

including the property leasing, renovation of property, project

management and property maintenance. Prior to joining the Group,

Ms. Chan was a project manager of a listed property developer in

Hong Kong.

Mr. CHENG Jiun-yan, Peter

鄭俊彥先生

Mr. Cheng, aged 42, is a Division Manager of Property Division. He

is a member of the Royal Institute of British Architects, the Hong

Kong Institute of Architects and the Hong Kong Management

Association. Mr. Cheng is a registered architect in Hong Kong and

in the United Kingdom, and has over 15 years of work experience

in building projects in Hong Kong and aboard. He joined the Group

in 2003 and is responsible for the Group’s new property projects.

Prior to joining the Group, Mr. Cheng was a practising architect in

an international architectural consultancy firm.

國岡先生現年46歲，為戶外用品銷售部門部門經理，

處理一切銷售推廣、推廣活動及客戶服務事宜。國岡

先生持有文學士學位，主修商業及商貿學。彼於業務

市場推廣及宣傳方面擁有逾10年經驗。彼於一九九

九年加盟本集團，一直負責銷售推廣及銷售活動事

宜，並負責監督全店之客戶服務。

陳女士現年46歲，為物業管理部部門經理。陳女士畢

業於估值及物業管理學，並於物業銷售、項目管理及

屋苑管理方面擁有逾15年經驗。彼於二零零一年加

盟本集團，負責本集團物業事宜，包括物業租賃、物

業翻新、項目管理及物業保養。陳女士加盟本集團前

於一家香港上市物業發展商出任項目經理。

鄭先生現年42歲，為產業部部門經理。彼為英國皇家

建築師學會、香港建築學會及香港管理專業協會之

會員。鄭先生於香港及英國均為註冊建築師，並富有

多於十五年之香港及海外建築工程經驗。彼於二零

零三年加盟本集團，負責本集團之新物業項目。加盟

本集團前，鄭先生曾任職一家國際建築設計顧問

公司。
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Senior Management – In respect of sales and sales related functions (continued)  高級管理人員－銷售及
銷售相關工作 （續）

Mr. SUGIYAMA Masatoshi
杉山雅敏先生

Mr. Sugiyama, aged 54, is the Division Manager of Interior Project

Design Department. Mr. Sugiyama graduated with a degree in

Bachelor of Arts, major in Scenography and Display. Mr. Sugiyama

has over 28 years of interior design experience for department store

and retailing space both in Hong Kong and overseas. He joined the

Group in 1999 and has been in-charging of all interior design and

supervising all interior renovation of the retailing space.

Mr. HAGINO Hidetoshi
萩野英俊先生

Mr. Hagino, aged 52, is the Division Manager of the Good Logistics

Department and Security Department of SOGO Hong Kong. Mr.

Hagino graduated with a Bachelor degree in Engineering, major in

Electrical Engineering. Prior to joining the Group in 1995, Mr. Hagino

was a project manger of property development projects.

杉山先生現年54歲，為室內項目設計部部門經理。杉

山先生持有文學士學位，主修配景及陳列學。杉山先

生於香港及海外百貨店及零售店舖室內設計方面擁

有逾28年經驗。彼於一九九九年加盟本集團，一直負

責所有室內設計工作，並監督一切店內翻新事宜。

萩野先生現年52歲，為崇光香港之貨物物流部及保

安部部門經理。萩野先生畢業於工程學系，主修電子

工程學。彼於一九九五年加盟本集團前曾出任多項

物業發展項目之項目經理。


